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De fractie heeft de volgende vragen:

Afgelopen weekend is er voor de 2e keer brand gesticht bij de voetbalvereniging DVO’60 te 
Roosendaal. Onverlaten hebben het op de club gemunt. Hun motieven zijn bij de vereniging niet 
bekend, maar dat zij veel nadeel hebben van deze daden is wel duidelijk. Afgelopen zondag was dit 
ook al te lezen in het ingesloten artikel uit BNdeStem.

https://www.bndestem.nl/roosendaal/kunstgrasveld-dvo-60-in-roosendaal-door-brand-verwoest-
br~a4034354/

Nu het kunstgrasveld van DVO’60 voor 80% is vernield door brandstichting is niet alleen DVO’60 
zwaar gedupeerd, maar ook RBC maakt voor haar trainingen en wedstrijden gebruik van dit veld.

Hierover hebben we dan ook onderstaande vragen:

1. Bent u genegen er alles aan te doen om de daders te achterhalen en preventieve maatregelen 
te nemen om dergelijke en andere vormen van vandalisme te voorkomen bij de v.v. DVO’60? 
En zo ja welke maatregelen zijn dit?

2. Zolang de daders niet bekend zijn, wie draait er dan op voor de geleden schade?
3. Welke maatregelen gaat u nemen om zowel de elftallen van DVO’60 als ook de elftallen van 

RBC een speelveld voor de trainingen en wedstrijden te verschaffen?
4. Hoe lang gaat het duren alvorens er een nieuw kunstgrasveld op deze plaats gerealiseerd is?

Namens de fractie van VLP, 
Gerard van Zalinge
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Er is aangifte gedaan bij de politie. Voor preventieve maatregelen gaan wij in gesprek met de 
verenigingen die actief zijn. Uit die gesprekken moet blijken wat passende maatregelen zijn.

2. De gemeente Roosendaal draait op voor de geleden materiële schade die is ontstaan door de 
brand van het kunstgrasveld.

3. De gemeente stelt alles in het werk om het kunstgrasveld zo snel mogelijk weer bespeelbaar te 
hebben. Daarnaast kan de gemeente DVO’60 ondersteunen bij het vinden van andere, tijdelijke 
locaties.

4. Inspectie heeft op maandag 20 november plaatsgevonden. Duidelijk is dat een groot deel van 
het kunstgras vervangen moet worden. De leverancier stelt alles in het werk om het 
kunstgrasveld op zo’n kort mogelijke termijn weer beschikbaar te hebben. Het is nog onbekend 
hoe lang het herstel gaat duren. De verwachting is dat voor het beschikbaar krijgen van het 
benodigde budget een raadsbesluit nodig is. Wij zullen u hierover zo snel mogelijk informeren 
en rekenen op uw medewerking om tot snelle besluitvorming te komen.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

M.A.C.M.J. van Ginderen


